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ZAPISNIK 
Št.:  900-3/2016-1 

 

2. seje Sveta staršev  dne, 1. 2. 2016 
s pričetkom ob 18. uri v prostorih šolske knjižnice 

 
Prisotni: Tomaž Čeplak, Marko Movrin, Karmen Sanda, Mirijam Kavran Pinter, Petra Moškon,  Arty Rodošek, Edita Anet 
Kante, Darja Kozar, Mateja Logar Bezjak, Peter Ambrožič, Lucija Osvald Gorenšek, Božena Šmirmaul, Martina Šešerko, 
Maja Krajnc Završnik, Tatjana Maček. 
Odsotni: Mojca Kavnik, Primož Hedl, Tanja Miličič 
 

DNEVNI RED: 
1. Potrditev zapisnika 1. seje 
2. Rezultati ankete za š.l. 2014/15 
3. Razno   

 

K 1 

 
Svet staršev je potrdil zapisnik 1. seje. G. ravnatelj prisotne seznani, da šola ni organizirala zbiranje starega papirja zaradi 
zdravstvenih težav in odsotnosti hišnika. 
 

SKLEP 1:  Svet staršev soglasno potrjuje zapisnik 1. seje. 
 

K 2 
 

G. ravnatelj je prisotne seznanil z rezultati ankete za š.l. 2014/15. Ankete so bile razdeljene na 1. roditeljskem sestanku, 
prejeli pa smo 160 anket. Starši so ocenjevali ustreznost šolske prehrane, sodelovanje med šolo in starši, kaj jim je všeč, 
kaj bi spremenili,… Rezultati ankete so priloga zapisnika.  

SKLEP 2 : Svet staršev potrjuje seznanjenost z rezultati ankete za š.l. 2014/2015. 
 

K 3 

 
Ga. Maček je vprašala g. ravnatelja, kaj narediti v primeru, ko inštruktor potrdi znanje otroka, učitelj pa ne. Ga. Kozar je 
mnenja, da je sistem podajanja snovi zaradi načrta, ki je predpisan,  zgrešen. G. ravnatelj je predlagal, da se za učence 
organizira dopolnilni pouk.  
 

Ga Martina Šešerko je povedala, da učenci OPB čas preživljajo v razredu. Zanima jo zakaj učenci nimajo zunanjih 
dejavnosti.  
Ga. Mirjam Kavran Pinter je pohvalila učiteljico OPB, Petrino Stojkovič, da učencev času podaljšanega bivanja veliko krat 
pelje na drsališče. 
 

Prav tako so pohvalili učiteljico glasbene umetnosti, Janjo Ambrožič in prireditev Božičnega koncerta. Zastavili pa so 
vprašanje zakaj letos ni bil organiziran Božični bazar, saj menijo da je le-ta zelo vzgojen za učence. G. ravnatelj je 
mnenja, da živimo v dokaj specifičnem okolju, tako da je izkupiček zelo majhen ter da veliko stvari ostane. Najbolj je 
uspešen knjižni sejem. 
 

Ga. Kozar je povprašala glede predavanja za starše. Podala je predlog za predavanje o škodljivosti igric za otroke, o t.i. 
zasvojenosti. Sama je namreč mnenja, da vsebine, ki so podane na predavanjih starši že poznajo. Ga. Maja K. Završnik 
je pohvalila predavanje za starše. 
 

Starši so povprašali kako je z bobni, ki jih je dobila šola lansko leto. Zanimalo jih je kdo in kdaj jih lahko uporablja. Prav 
tako je bilo postavljeno vprašanje glede možnosti udeležbe pri ORFFovi skupini, saj ni omogočeno, da bi se je udeležili 
učenci obeh 6. razredov. 
 

G. Marko Movrin je kot predstavnik 1.b povprašal glede nezdrave prehrane. Zanimalo ga je zakaj imajo učenci na jedilniku 
za malico hamburger. G. ravnatelj je povedal, da je bila to malica po izboru učencev.  
 

Sestanek je bil zaključen ob 19.10. 
 

Kamnica, 11. 2. 2016 
 
 

Zapisala: 
Simona Merc 

 

 Predsednik Sveta 
staršev: 

Peter Ambrožič 
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